

A day at the St- Michael's Mount

We left Paris with the 2nd7 class, between 9 and 13 May, for Normandy and precisely Granville. We went to the jersey islands with a ferry and to the Saint Michael's Mount during this trip. We have chosen to describe our entire day on the Saint Michael's Mount with some pictures that were taken during the day. We thought that this place was magical by its beauty and its history and that is why we chose to describe that particular day of our trip. We spent the entire day there. We kept a very good memorie of this moment. At the beginning of the day, we crossed the Mount's bay to reach it. It was really fun to do because of the quicksands and mud called tangué which was pleasant to cross.



Once we were arrived at the St-Michael's Mount, we visited the old village and we went through the Mount's graveyard where the mother poulard was buried.



After that we ate our picnic and went to the St Michael's Abbey. We were accompanied by a guide. The view from the Abbey was just splendid.



After that our lovely teacher left us some free time to buy gifts for our families in souvenirs shops, visit the rest of the mount and take pictures.



We really enjoyed this day because we learned a lot of things thanks to our guide. We also had a good time with our teachers and schoolmates. It's always interesting to discover new places.

In conclusion, this trip was educational and entertaining at the same time. It allowed to create strong relationships with our schoolmate.

Louis Czajkowski and Nicolas Schilder Guilyardi

Nous sommes partis, avec la classe de 2nd7, entre le 9 et le 13 mai, en Normandie et plus précisément à Granville. Nous sommes allés au cours du voyage sur les îles Jersey à l'aide d'un ferry ainsi qu'au mont Saint-Michel. Nous avons choisi de décrire notre journée au mont saint Michel à l'aide d'images prises au cours de la journée. Nous avons trouvé ce lieu magique du fait de sa beauté et de son histoire. Nous avons passé la journée entière là-bas. Nous avons gardé un très bon souvenir de cette journée. Nous avons traversé la baie du mont pour le rejoindre. Cette activité était vraiment ludique car il y avait des sables mouvants ainsi que de la boue appelée la tanguie qui était agréable à traverser.

Nous avons par la suite fait une visite du village et nous sommes rentrés dans le cimetière de la commune où la mère Poulard fut enterrée. Nous avons ensuite mangé le pique-nique préparé par les cuisiniers du centre d'accueil et nous sommes ensuite montés dans l'abbaye. Nous étions accompagnés d'un guide. La vue de la baie depuis l'abbaye était époustouflante. Nous avons eu par la suite un temps libre où nous avons pu acheter des souvenirs pour notre famille et visiter les recoins du mont St-Michel. Nous avons beaucoup aimé visiter cet endroit car nous trouvons que c'est une chance inouïe de visiter un lieu aussi reconnu. Ce voyage nous a permis de créer des liens avec notre classe mais aussi de perfectionner notre anglais dans les îles Jersey.